

TABLE OF CONTENTS 目 录

Analysis of the Influencing Factors of Price Determinants in Online Auction Based on Truncated Regression Models
(基于截断回归模型的网络拍卖成交价格影响因素分析)

S. WANG, Y. K. WU, M. Z. TIAN.....	1
------------------------------------	---

The Analysis of Robust Dominant Strategy in the Market with Random Interval Payoffs
(随机区间收益金融市场的无强占优分析)

J. WANG, K. SHI.....	9
----------------------	---

Effect on Rural Wealth Gap Due to the Development of Rural Finance
(农村金融发展对城乡贫富差距影响研究)

C. C. HUANG, X. D. LIU.....	19
-----------------------------	----

Application of Multidimensional Scaling in Visual Cigarette Sensory Evaluation Results
(多维标度法在可视化卷烟感官评价结果中的应用)

X. Z. SHEN, H. F. WEI.....	28
----------------------------	----

The Absolute Ruin Risk Model with Constant Interest Investment and a Linear Threshold Dividend Strategy
(基于常利率投资和线性阈值分红策略下的绝对破产模型)

T. HE, L. J. WU.....	39
----------------------	----

Study on the Rule of European Soccer Players Transfer Based on Hidden Markov Model
(基于隐 Markov 链模型的欧洲足球运动员转会规律的研究)

X. M. CHEN, B. E. JIN, C. ZHU, Y. Z. GAO.....	48
---	----

A Class of Generalized Normal Distribution and Application
(广义正态分布族及其应用)

X. Q. LIU, W. H. ZHAO.....	58
----------------------------	----

The Combined Analysis among PM_{2.5}, PM₁₀ as Well as Other Air Pollutants, and the Meteorological Factor
(PM_{2.5}、PM₁₀ 与其它空气污染物及天气因素联合分析)

P. YUAN, L. AN.....	64
---------------------	----